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Abstract:

This topic discusses the speech-acts in the formal Saudi discourse in two parts. The first part
dealt with the conceptual access. The second one dealt with the types of speech-acts and their
concepts. Then, the research dealt with application of speech-acts through the corpus and
analyzing them and studying their effects on realizing the intentions and aims of the speaker.

Key words: pragmatic, formal discourse, the speech-acts , the illocutionary force.

Résumé

Cette recherche discute des actes du langage dans le discours officiel, en prenant le discours
saoudien comme modeéle, a travers deux sections : la premiére section traite de l'approche
conceptuelle et la seconde section traite des différents types d’actes du langage en présentant
leurs concepts et leurs applications dans le corpus pour montrer leur force illocutionnaire et
leur impact sur I'élucidation des intentions du locuteur et de ses objectifs.

Mots-clés : la pragmatique, le discours officiel, les actes du langage, la force illocutionnaire
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